
Občinska konferenca ZKS Ljubljana Moste-Polje o gospodarstvu

INTEGRACIJSKI PROCESI
PO POLŽEVO
Nezadostna skrb za družine delavcev iz drugih republik - Zakaj so samo
tri moščanske delovne organizacije izkoristile kreditne možnosti za gradnjo
stanovanj svojih delavcev z najnižjimi dohodki?

Občinski komite Ljubljana Moste-Polje je najbrž imd več kot dovolj razlogov in argumentov za to,
da je sklical občinsko konferenco ZK, td je v sredo, 14. novenibra,razpravljala in dala politično oceno
gospodarskih gibanj v občini Moste-Polje.

Ze v uvodnem poročflu tovariša LipovščVa je bilo med drugim siišati dokaj zaskrbljujočo ugoto-
vitev, da so pogodbene obveznosti moščanskih delovnih organizacij v letošnjem prvem polletju v
primerjavi z lanskoletnim istim obdobjem narasle za 25 %, zakonske obveznosti pa celo za 65 %. To
pomeni, da ne uresničujemo sklepov in zagotovil, naj gospodarstva ne bi dodatno obremenjevali
marveč p — kot vse kaže — še bolj obremenjujemo.

Tudi delovna disciplina je v
nekaterih podjetjih, piedvsem
pa v nekaterih negospodarskih
sferah, zelo nizka. Med delov-
nim časom (in kar v delovnih

V daljši razpravi je sekretar
občinskega komiteja Franc
Rejc govoril predvsem o senčni
strani tako imenovanih integra-
cijskih procesov, med katere je
šteti nelojalno konkurenco, raz-
hajanje besed in dejanj, grobo
kršenje poslovne morale, sprot-
no neobveščanje delavcev o
dogovorih in podobno. Kar za-
deva integracijske procese, je

svoja izvajanja podprl zastopnik
z Vevč, ki je med drugim na-
vedel primer neuspelega po-
skusa integracije v papirni in-
dustriji. jCeprav so papirničarji
na sestanku v Krškem bili vsi za
to, da se ihtegrirajo (navzoč je
bil tudi tovariš Popit), so teden
dni za tem v Medvodah na re-
ferendumu sklenili, da se zdru-
žijo — s celjskim Aerom!

plaščih) je moč najti posamez-
nike v trgovinah, na tržnicah, v
gostinskih lokalih in podobno,
da o maratonskih pogovorih ob
kavici sploh ne govorimo.

(Nadaljevanje na 2. stranij



Integracijski procesi po polževo
(Nadoljevanje s 1. strani)

Sekretar komiteja tovariš
Rejc je omenil tudi včasih že
kar megalomanske investicije v
trgovino na drobno — tudi tam,
kjer to ni potrebno, da pa se
čuti pomanjkanje tovrstnih
trgovin v predmestju Ljubljane.
OmenU je primer Metalkine
trgovine, ki je pogoltnila mnogo
denarja. Izračuni namreč ka-
žejo, da v zadnjih štirih letih
potrošnja blaga na drobno v sre-
dišču mesta ni narasla, marveč
zaradi bistvena zmanjšane
kupne moči potrošnikov celo
upada. Delno botruje temu tudi
dejstvo, da se je v drugih mest-
nih središčih v zadnjih nekaj
letih močno razvila malopro-
dajna mreža (Kočevje, Kranj,
Domzale); v tem času smo tudi
v središču Ljubljane dobili ko-
pico novih trgovin na drobno,
istočasno pa močno primanj-
kuje trgovin v nekaterih pri-
mestnih predelih, oziroma so

obstoječe zastarele in poskijejo
v nemogočih razmerah.

Ob tem se vsiljuje nekoliko
paradoksna misel, kako je pri
nas možno, da skupina ljudj
neodgovomo zapravlja milijarde
družbenega denarja in za to ni
bil nikomur skrivljen niti las, če
pa — denimo — nepravilno par-
kiraš avto, si takoj kaznovan. V
nekaterih podjetjih in zavodih
kar naprej nekaj preurejajo in
adaptirajo, čeprav to ne bi bilo
nujno, in so naravnost obsedeni
od takega negospodarnega po-
četja.

Znano je tudi, da delovne
organizacije izdvajajo del sred-
stev za stanovanjsko gradnjo
svojih delavcev z najnižjimi
osebnimi dohodki. Podatki ka-
žejo, da sta občini Bežigrad in
Moste-Polje s tega naslova do-
bili 3 milijarde dinarjev, od tega
pa Bežigrajčani kar 2,5 mili-
jarde, Moščani pa samo pol mi-
lijarde. To pomeni, da so se

Bežigrajčani izkazali za boljše
gospodarje in načrtovalce in so
si pravočasno zagotovili znatna
sredstva za stanovanja svojih
delavcev. Zakaj so samo tri
moščanske delovne organizacije
izkoristile to enkratno prilož-
nost, je — kot vse kaže - še
vedno skrivnost!

Zastopnika Žita in Izolirke
sta med drugim govorila tudi o
nezadostni skrbi podjetij za
svoje delavce in njihove družine
iz drugih republik. Ta problem
je zelo pereč in če ga ne bomo
sproti reševali, ima lahko dalj-
nosežne posledice. Nekdo je v
razpravi celo omenil, da pone-
kod pri nas slabše skrbimo za te
delavce kot zunaj naših meja za
zdomce.

Konferenca je sprejela vrsto
konkretnih sklepov, ki zadol-
žujejo osnovne organizacije ZK
in vse druge dejavnike za hitro
in učinkovito ukrepanje.
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